
RADA MIEJSKA
w Kruszwicy
wo),

tel 3515236. tax 351^337
-RM.0003.26.201 1 Interpelacie. wnioski I zapvtania

ztozone w trakcie obrad XXX sesji odbytej dnia 29 maja 20 1 3 roku.

W zatqczeniu przekazuje interpelacje. wnioski i zapytania.

Sporza^dzila: Grazyna Kowalska
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Kruszvvica. 29 maja 2013
liona Dybicz
Wola Wapowska 37
88-153 Kruszwica

Sz. P. Dariusz Witczak
Burmistrz Kruszwicv

Interpelujc w imieniu mieszkaneow Woli Wapowskiej i pobliskich wsi w sprawie
naprawy drogi na odcinku Brodzki Wola Wapovvska. Interpelacje motywuje bardzo zlym
stanem nawierzchni. co skutkuje znacznym obnizenicm bezpieczeristwa w porusxaniu sit;
pojazdow na powyzej wymienionej drodze. 7\y stan drogi powodujc liczne uszkodzenia
pojazdow oraz zagraza uzytkownikom lej drogi.

Prosze o po/ytywnc rozpatrzenie prosby mieszkancow Gminy Rrus7wica

Z powazaniem



Kruszwica, 29 maja 2013
Ilona Dybicz
Wola Wapowska 37
88-153 Kruszwica

Sz. P. Darius/ Witczak
Burmistrz Kruszwicv

Interpeluje w imieniu mieszkancow Grodztwa -- czesci \vsi lezacej przv drodze
Kruszwica - Dobre ( Szosa Tryszczynska ) w sprawie budovvv chodnika. Jest to bardzo
ruchliwy odcinek drogi. ktory dzieci przemierzaj^ codziennie picszo id^c do szkoly.
Jest to bardzo niebezpieczne. Obawiam sie wypadkow, ktorc moga sic skonczyc tragicznie.
Nalezv dodac, ze wies rozbudowuje sic w lym kierunku i mieszkancow bedzie przybywalo.

Prosze o pozytywne rozpatrzenie prosby mieszkancow Gminy Kruszwica

Z powazaniem



Piotr Imariski Sukowy, dnia 29.05.2013r.
Sukowy

Pan Burmistrz Kruszwicy

Skladam interpelacj^ dotyczajca^ pocxynienia staran maja^cych na celu zainstalowanie
swiatel na skrzyzowaniu ulic: Nadgoplariskiej, Kolegiackiej i Kosciuszki lub wybudowanie
ronda.
W miejscu tym jest utrudnione przejscie pieszych przez jezdni? oraz wyjazd i wlajezenie si?
do ruchu pojazdow wyjezdzajajcych z ul. Nadgoplariskiej i Kolegiackiej.



Soltys Sotectwa Kobylnica Kobylnica 29062013r.

Zenon Gralak

Pan
Dariusz Witczak
Burmistrz Kruszwicy

Interpelacja

Zwracam si$ do Pana Burmistrza w temacie drogi powiatowej biegnqcej przez
Kobylnice w kierunku Chetmc, odcinek drogi z Witowic do Kobylnicy jest
najbardziej zniszczony, praktycznie nie przejezdny niema jak ominqc dziur.
Prosz^ o interwencje w tej sprawie. Jednoczesnie zwracam SJQ z prosb$ do pan
Burmistrz, zeby wnioskowat pan do Powiatu o wprowadzenie do budzetu 2014r.
potozenie dywanika na tym odcinku drogi.

Z powazaniern_sottys

yud£ik'&***n
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